

## Mission Prayer Movement: Japan

Dec 3, 2024

### OLD (One Love Disciplers) Prayer Requests:

- 1) Pray for the locals in Iwate to have softened hearts during this Christmas season. Pray that OLD will have many opportunities to share the gospel and that the local Japanese people will receive the good news of Jesus!
- 2) Pray for Hi-tan and Tomo, the Japanese missionary family with two young kids (2-year-old, 7-month-old). It has been a joyful year, but also a very tiring one!
- 3) Pray for good communication and relationships with the missionary teams that will be partnering with OLD this month. They will be doing a lot of Christmas outreach (Christmas party for kids, etc.)
- 4) Pray for Eddie and Yan who have moved to Wajima. They are in the process of purchasing a house. Pray that they will have enough support and that their new home will suit their family and ministry needs!

### 宣教禱告運動: 日本

2024 年 12 月 3 日

#### OLD的代禱事項

- 1) 祈求岩手縣當地人在這個聖誕期間能夠軟化他們的心。祈求OLD有更多機會傳福音，也祈求當地的日本民眾能得到耶穌的好消息！
- 2) 為日本宣教士家庭 Hi-tan 和 Tomo 禱告，他們有兩個孩子(2 歲, 7 個月大)。這是喜樂的一年，也是辛苦的一年！
- 3) 為本月將與 OLD 合作的宣教團隊保持良好的溝通和關係禱告。他們將進行大量的聖誕節外展活動(兒童聖誕派對等)
- 4) 為搬到輪島的Eddie和 Yan祈禱。他們正在購買房子。祈禱他們能得到足夠的支持，並且他們的新居能配合他們的家庭和事工的需要！